
 

Zápis ze schůze výboru oblasti Jihlava konané dne 15.11.2017 v Jihlavě: 
 

Přítomni:Ing.Vaverka,Ing.Hořejší, Bc.Honzárek,Ing.Vavřínková, Ing.Lorencová 

Omluven: Ing. Pohanka, Ing. Langmajer 

Host: Ing. Petr Seknička 

 

 

Zpráva předsedy výboru  OK Ing.Vaverky: 

 

 setkání AO se členy výboru – zájem projevily jen tři osoby z Jihlavska 

 příprava seminářů na I.pol.2018 – zajištěny v prostorách Kraje Vysočina 

 seminář BIM – velká účast AO 

 příprava kandidátní listiny na volby 2018 

 příprava VHO 2018 – prostory, kulturní vystoupení, občerstvení – zajištěno 

 písemné pozvánky na VHO budou rozeslány s časopisem Z+I a  také e-mailem 

 seznam hostů aktualizován – budou pozváni nově zvolení poslanci  

 

 

 

Diskuse: 

 

Ing. Karel Vaverka – činnost ČKAIT 

Bc.Honzárek – zhodnocení konference H.Brod 

Ing.Vavřínková a Ing.Vaverka – příprava semináře IROP 

Ing.Lorencová – byrokracie na úřadech,úroveň studentů 

Ing.Seknička – problémy stavebních firem v dopravním stavitelství 

 

 

 

Příští schůze výboru se bude konat dne 6.12.2017 v Dělnickém domě v Jihlavě od 12.00 

hod. 

 

 

 

Zapsala: Lenka Zemanová 

 

Schválil: Ing. Karel Vaverka – předseda  OK Jihlava 


